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verslag Wereldraad 
 

datum:  ............... 2 juli 2024 

uur:  ................... 20u – 22u30 

locatie:  .............. bib 

aanwezig:  .......... Monique De Temmerman, Chris Martens,,Ivan Lootvoet, Jean en Berna-

dette Coen, Olivier Rul, Lucienne Cavens, Jan Van Riel, Hilde Filliers, 

Nadine Bovyn, Saly Djiba, Gaby Van Dyck, Linda Mulder, Rita Stevens, 

Bob Peeters, Caro Van der Hallen  Erik Fuhlbrügge 

verontschuldigd:  Nicole Nuyts, Els Opdenbergh, Josiane Frans, Paul Van Nylen, Frederika 

Houwelijckx 

verslag door:  ..... Erik Fuhlbrügge

 

 

PUNT 1. GOEDKEURING VORIG VERSLAG  

/ 

 

PUNT 2. MEDEDELINGEN VANUIT HET COLLEGE 

/ 

 

PUNT 3. RONDVRAAG  

Caro komt het traject “inburgering” toelichten. Zij werkt voor KINA en werkt regionaal om 

de verschillende onderdelen te lanceren. De focus op deze vergadering ligt vooral in het 

aanbieden va activiteiten en het buddyschap om anderstaligen te ondersteunen. De power-

point volgt nog. Voor meer vragen kan je terecht bij Caro: inburgering@kina.be.  

 

Jan verteld ons dat de straatborden met het nieuwe logo van faire gemeente , het nieuwe 

fairtradegemeente, beschikbaar zijn en besteld kunnen worden. 

 

Verder heeft de Oxfam Wereldwinkel deze zomer de actie 2+1 gratis op alle blikje frisdran-

ken. 

 

Saly verteld ons dat de container met hulpgoederen voor het weeshuis goed is aangeko-

men.  Een presentatie volgt in september.  

 

Linda komt voor haar laatste vergadering bij de wereldraad. 

Wegens verhuizing zal ze niet meer naar de wereldraad komen. We bedanken haar voor 

haar jarenlange inzet en steun! 

 

Bernadette zal met het koor Salvé op 17 november optreden in Zoersel. Het optreden is 

gericht op vrede, verzoening en afscheid nemen.  Een deel van de koorleden komen van 

het opvangcentrum van Ranst. Jan De Cock zal alles aaneenpraten.  De groep vraagt hulp 

aan de wereldraad om dit mee bekend te maken. 

mailto:inburgering@kina.be
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We zijn zeer blij met dit initiatief en ondersteunen waar nodig. Misschien is een optreden in 

de Kapel ook mogelijk die dag? 

Misschien kunnen er buiten de gebruikelijke affiches ook “reel”-video’s worden gemaakt 

door vluchtelingen die dan mee de sociale media kunne voeden om een ander publiek aan 

te trekken?  

Wordt vervolgd. 

 

Luciene en Nadine hebben Elvire ontmoet tijdens haar stage. We was een helder ge-

sprek. Ze engageert zich ook om maandelijks te rapporteren, ook als er niet is gebeurt, zo-

dat alles makkelijker op de voet gevolgd kan worden. De waterput is bijna klaar. 

Luciene en Nadine hebben een aanvraag gedaan om een waterreservoir te bouwen boven 

de put zodat dit water ook makkelijk voor de moestuin van de basisschool van Agadamé 

kan worden gebruikt.  

De wereldraad keurt dit project goed. 

 

Chris licht ook haar aanvraag toe. Een dorp in Nepal was door de aardbevingen afgesloten 

van drinkwater. Intussen is er een nieuwe bron gevonden, maar die ligt 4 km van het dorp. 

Met Zoerselse steun wil men graag de leiding naar de wateropvang in het dorp leggen en 

de verschillende huizen aansluiten.  

De wereldraad keurt dit project goed. 

 

Bob maakt nog eens reclame voor het CoZoeGo tuinfeest van 6 juli.  

Allen daarheen 

 

PUNT 4. NIEUWS UIT DE WERKGROEPEN 

 

PUNT 4.1 PARKPLEZIER 

Alle afspraken zijn gemaakt.  

We spreken daar om 18 uur af.  

De oven werd besteld en zal door de technische dienst geleverd en teruggebracht worden. 

Erik vraagt nog of de oven tijdelijk bij de organisatie kan opgeslagen worden tot maandag 

22/07. 

Jean heeft mooie banners gemaakt die zullen worden opgehangen, net als het spandoek 

van 11.11.11. 

 

PUNT 4.2  STEDENBAND 

Elvire en Cosme hun stage is zeer goed verlopen. Het was een druk programma en ieder-

een, ook in de instellingen in Zoersel, heeft veel bijgeleerd. 

Benieuwd naar de impact die dit zal hebben in de uitwerking in St Camille. 

Naast de stage was er ook tijd voor ontmoetingen met verschillende Zoerselse projecten in 

Bohicon, de jongeren die in september naar Bohicon gaan en de collega’s van Merelbeke 

die meeliften met dit project. 

 

PUNT 4.3  TENTOONSTELLING IN DE BIJL  

De Beninese tentoonstelling loopt van 4 tot 27 oktober. We zullen nog bekijken hoe we dit 

eventueel extra aankleden, zoals bv met een deel van de fototentoonstelling van Bohicon. 

 

PUNT 4.4  11.11.11.  

We kunnen de brieven, als we ze op tijd bestellen, laten verZoerselsen. Bob zal de bestel-

ling doen. Misschien proberen we ook een stand bij de 11 novemberviering in Zoersel te 

organiseren. Die van 2023 in Halle was een succes. 
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VOLGENDE VERGADERING 

3 september om 20 uur in zaal Dorpszicht in de bib 

 

Op de agenda onder andere: 

• Evaluatie Parkplezier 

• Stedenband 

• 11.11.11 

• Benin in De Bijl in oktober 


